
 
 

Per e-mail verzonden op 8 maart 2018 aan wethouder Revis 

 

Een goede avond wethouder, beste Boudewijn, 

 

N.a.v. jouw bezoek aan de CL, waarbij we uitgebreid stil hebben gestaan bij bomenkap en 

herplanting/ storting in het bomenfonds en n.a.v. ons gesprek tijdens de 'onthulling/indaling 

van de 6000ste ORAQ, stuur ik jou een overzicht van straten, pleinen en plantsoenen van 

Loosduinen waar wijkberaden en bewoners met ideeën kwamen om bomen te planten c.q. te 

herplanten. 

 

Het idee werd tevens geopperd om op bepaalde plekken een soort vruchtbomengaard te 

creëren. 

Natuurlijk heeft veel te maken met de kwaliteit van de omgeving, licht, lucht en type grond, 

maar ik hoop toch dat uit het bomenfonds de nodige plekken 'beboomd' kunnen worden. 

 

Het idee van "Loosduinen zijn/hebben de groene longen voor de stad" moet geëerd worden 

c.q. in ere worden hersteld. 

We hebben altijd gesteld en met de wethouders, die voor de buitenruimte verantwoordelijk 

waren, afgesproken, dat elke boom, die gekapt zou worden in Loosduinen ook terug zou 

komen binnen Loosduinen. Hetzij op dezelfde plek, hetzij elders, maar wel binnen 

Loosduinen! 

 

Ik hoop dat het gaat lukken en dat we weer snel groener mogen worden. 

 

Zijn er nog vragen, dan hoor ik daar graag over. 

In afwachting van 

 

met vr. groet 

 

Pjer Wijsman 

Voorzitter Commissie Loosduinen. 

 

 


